



Terms & Conditions - English and Arabic

Shiseido

- Offer is valid exclusively for in-store purchases at Shiseido locations in: City Centre Mirdif, Yas Mall, Mall of the Emirates, and Dubai Mall.
- Customers will receive a 10% discount on any purchase with a total value of AED 1,000 or more.
- Offer applies only to full-priced items and cannot be combined with any other discounts, promotions, or offers.
- To redeem the offer, customers must pay using a Visa payment card.
- Customers are required to present proof of communication showing they received the offer in order to validate the discount.
- Products purchased under this promotion cannot be returned or exchanged.
- All other store terms and conditions will continue to apply.
- Offer is valid from November 2025 to 30 June 2026, after which it will automatically expire without prior notice.
- Shiseido stores reserve the right to amend or withdraw this offer at any time without prior notice.
- Offer applicable to Visa International cardholders only.
- Offer is available upon presenting your national ID.

- يسري هذا العرض حصريًا على المشتريات داخل المتجر في فروع شيسيدو التالية: سيتي سنتر مردف، ياس مول، مول الإمارات، ودبي مول.
- يحصل العميل على خصم 10% عند إجراء عملية شراء بقيمة 1,000 درهم أو أكثر.
- يسري العرض فقط على المنتجات بالسعر الكامل ولا يمكن دمجه مع أي خصومات أو عروض ترويجية أخرى.
- للاستفادة من العرض، يجب سداد قيمة المشتريات باستخدام بطاقة فيزا فقط.
- يجب على العميل تقديم إثبات الاستلام للعرض (رسالة أو تواصل) للتحقق من أهلية الخصم.
- لا يمكن إرجاع أو استبدال المنتجات التي تم شراؤها ضمن هذا العرض.
- تسري جميع الشروط والأحكام العامة للمتجر على هذا العرض.
- يسري العرض من نوفمبر 2025 حتى 30 يونيو 2026، وبعد هذا التاريخ ينتهي العرض تلقائيًا دون إشعار مسبق.

- تحتفظ متاجر شيبسيديو بالحق في تعديل العرض أو إيقافه في أي وقت دون إشعار مسبق.
- العرض متاح لحاملي بطاقات Visa الدولية فقط.
- العرض متاح عند تقديم هويتك الوطنية.